
تاکید مدیرعامل فولاد مبارکه بر آماده سازی 
ورزشگاه نقش جهان

اصفهان – مرادیان: حمیدرضا عظیمیان مدیرعامل شرکت فولاد 
مبارکه، پنج شنبه ۱۵ آذرماه، با حضور در ورزشگاه نقش جهان بر 
روند آماده سازی این ورزشگاه و مسیرهای منتهی تا کید کرد. وی 
پس از بازدید در نشستی با مسعود تابش مدیرعامل باشگاه و محمد 
سلطان حسینی مدیرکل ورزش و جوانان استان اصفهان، ضمن پیگیری 
مشکلات این ورزشگاه، راهکارهای واگذاری سریع و قانونی این مجموعه 
از سوی شرکت توسعه و تجهیز اماکن ورزشی به شرکت فولاد مبارکه 
با  را بررسی کرد. مدیرعامل فولاد مبارکه در گفت وگوی اختصاصی 
خبرنگار ایمنا در خصوص شرایط کنونی ورزشگاه نقش جهان اظهار 
کرد: احداث این ورزشگاه یکی از آرزوهای دیرینۀ مردم اصفهان بود. 
در سال هایی که من در شهرداری اصفهان بودم این پروژه شروع شد و 
همۀ مسئولان از همان موقع دست به دست هم دادند تا حالا بتوانیم 
از بخشی از این پروژۀ بزرگ بهره برداری کنیم. وی افزود: البته اقدامات 
زیادی باید در جهت کامل کردن این مجموعه صورت بگیرد تا نفرات 
بیشتری بتوانند از امکانات این مجموعه استفاده کنند و ایمنی این 
مجموعه نیز تأمین شود. امروز تصمیم گرفتیم برای واگذاری دولتی این 
مجموعه به صورت قانونی تدابیری بیندیشیم و ما نیز در شرکت فولاد 
مبارکه امکانات مالی تکمیل این مکان را تأمین کنیم. وی تأ کید کرد: 
فولاد مبارکه تا کنون هزینه های زیادی را برای تکمیل ورزشگاه نقش 
جهان متقبل شده است و انتظار دارد وزارت ورزش و جوانان و شرکت 
توسعه و تجهیز گرفتاری های قانونی را حل کنند و قرارداد واگذاری 
و بهره برداری از این ورزشگاه را به فولاد مبارکه انتقال دهند.وی در 
خصوص اقدامات انجام شده برای مسیرهای منتهی به ورزشگاه گفت: 
برای مسابقۀ بسیار مهمی که روز یکشنبه ۱۸ آذرماه برگزار می شود،  

بررسي آیین نامه داخلي شوراي راهبري و پیشرفت 
فیزیكي برنامه توسعه شهر- منطقه اصفهان

برنامه  راهبري  دومین جلسه شوراي  در  اصفهان - مرادیان: 
توسعه شهر- منطقه اصفهان که در شهرداري مرکزي اصفهان برگزار 
گردید آیین نامه داخلي شورا و پیشرفت فیزیکي پروژه مورد بررسي 
قرار گرفت .محمد بنائیان معاون شهرسازي و معماري اداره کل راه و 
شهرسازي استان اصفهان در این باره گفت : ارزیابي روند امور، نشان مي 
دهد که تصمیم سازي و تصمیم گیري درباره امور چند وجهي و میان 
بخشي چون برنامه هاي توسعه شهري مستلزم تشکیل گروهي از افراد 
است که مسئولیت توسعه ، مدیریت و پایش کلي برنامه را عهده دار بوده 
و اکثریت گروه هاي بازیگر ) ذي نفع ، ذي نفوذ و ذي مداخله ( را در 
بر گیرد و بنا بر این مهم با توجه به مقیاس عملکردي آیین نامه داخلي 
شورا در دو سطح راهبردي و اجرایي پیشنهاد مي گردد.در ادامه جلسه 
ساختار کلي آیین نامه داخلي شوراي راهبري شهر- منطقه اصفهان که 
شامل شوراي راهبري وکمیته اجرایي بود و همچنین اعضا و وظایف 
شورا ، محل و نحوه تشکیل جلسات شورا ، اعضا و شرح وظایف کمیته 
اجرایي  گزارش ارایه شده توسط شرکت مشاور برنامه جامع در خصوص 

پیشرفت فیزیکي پروژه مورد بررسي قرار گرفت .

 120خانوار ساکن در منطقه 
منبع آب اهواز باید جابه جا شوند

مدیرکل راه و شهرسازی استان خوزستان گفت: ۱20 واحد از 
مجموع ۸۱۱ واحد مسکونی منطقه آب اهواز در محدوده پرخطر قرار 
دارند که ساکنان این واحدها باید در اسرع وقت نسبت به جابه جایی 
منطقه  این  در  ساکن  خانوار  افزود: ۱۵  پورسلان  کنند.عباس  اقدام 
در دوره قبل در شهر رامین اسکان داده شدند که با توجه به شرایط 
اضطراری منبع آب مابقی خانواده ها نیز به این شهر جدید منتقل 
خواهند شد.مدیرکل راه و شهرسازی خوزستان درخصوص پیشرفت 
فیزیکی و مراحل تکمیل واحدهای مسکونی جایگزین برای این خانواده 
ها گفت: این واحدها بین ۸۵ تا 97 درصد پیشرفت فیزیکی دارند.وی 
نرخ تسهیلات واگذاری هریک از این واحدها را حدود 400 میلیون ریال 
اعلام کرد و گفت: علاوه بر این سهم هر کدام از خانواده ها به عنوان 
آورده بین ۱00 تا ۱۵0 میلیون ریال است که براساس تعهد ایجاد شده 
مبالغی به همین اندازه برای جابه جایی این خانواده ها در نظر گرفته 
شده است.مدیرکل راه و شهرسازی خوزستان همچنین از اختصاص 
۱2 تا ۱۵ هکتار از مساحت شهرک ترافیک اهواز برای جابجایی مابقی 
ساکنان در معرض خطر خبر داد و اظهار داشت: یکی از مشکلات راه 
اندازی شهرک ترافیک مساحت بسیار زیادی بود که به آن اختصاص 
یافت اما با اختصاص بخشی از آن به طرح ساخت و جابجایی منازل 

منبع آب، این مانع برطرف شد.

انجام پروژه های پژوهشی کاربردی با هدف 
حمایت از تولیدات داخلی

مدیر عامل شرکت گاز استان اردبیل از انجام پروژه هاي پژوهشي 
کاربردیبا هدف تکیه بر تولید داخلي و خودکفایي هر چه بیشتر در این 

شرکت خبر داد.
به گزارش روابط عمومي شرکت گاز استان اردبیل ، فیروز خدایي 
با بیان مطلب فوق ، افزود: در راستاي تحقق این مهم ، تعداد 4 عنوان 
همکاري  با  شرکت  این  سوي  از  مقاله  عنوان   ۱ و  پژوهشي  پروژه 
دانشگاهها و مراکز علمي معتبر کشور اجرا شده ، ضمن آن که این 
شرکت با هدف گسترش و بهره گیري از یافته هاي علمي تحقیقات 
دانشجویي ، حمایت از ۸ عنوان پایان نامه تحصیلات تکمیلي در مقاطع 
کارشناسي ارشد و دکتري را در دستور کار خود قرارداده است. این 
مقام مسئول در ادامه بیان داشت: اجراي این پروژه ها گامي مهم در 
راستاي تحقق اهداف سازماني به شمار رفته و بکارگیري نتایج آن ، 
شرکت گاز استان اردبیل را در اجرایي کردن وظایف خود در بسیاري 
از زمینه ها یاري خواهد رساند.وي با بیان این که پروژه پژوهشي تحت 
عنوان«بررسی و تعیین مشخصات فنی ساخت و تولید انواع مشعل های 
دمنده دار و تطابق ظرفیت حرارتی آنها جهت گرمکن های آبی غیر 
مستقیم در ایستگاه های تقلیل فشار گاز استان اردبیل« در همین راستا 
اجراء و پیاده سازي شده است افزود: در این طرح مشعل هاي دمنده 
دار با راندمان عملکرد بالا پس از بومي سازي و ساخت در داخل کشور با 
مشعل هاي اتمسفریک در 7 ایستگاه تقلیل فشار گاز استان در ظرفیت 
هاي مختلف جایگزین شده اند که در مرحله اخذ تاییدیه طرح در 
قالب طرح تاییدیه نوآورانه در سازمان پژوهش هاي علمي و صنعتي 

ایران قرار دارد.

دیدار مدیر مخابرات منطقه گلستان با مدیرکل 
بنیادشهید و امور ایثارگران استان

مهندس شهمرادی مدیر مخابرات منطقه گلستان  با اقای اسرافیل 
.در  کرد  وگفتگو  دیدار  ایثارگران  امور  و  بنیادشهید  مدیرکل  وزیری 
این نشست  مهندس شهمرادی با اشاره به اینکه یکی از وظایف مهم 
ایثار و شهادت است  ترویج فرهنگ  مسئولان در جمهوری اسلامی 
گفت:شهدا بهترین الگو برای جامعه هستند که همیشه باید حضور و 
تجلی آن ها در زندگی ما حس شود، بنابراین همه باید ادامه دهنده راه شهدا 
و حافظ آرمان های شهدا به منظور حفظ و ترویج ارزش های دفاع مقدس 
و دستاورد های انقلاب اسلامی ایران باشیم.وی با آرزوی توفیق روزافزون 
برای کارکنان بنیاد شهید گفت: خدمت به خانواده معظم شهدا بالاترین 
سعادت ،که توفیق افراد خاص خداوند میگردد.در ادامه مدیر مخابرات منطقه 
گلستان  گفت : خدمت رسانی و رسیدگی به مسایل و مشکلات ارتباطی 
خانواده های معظم شهدا و ایثارگران باید در اولویت و سرلوحه همه امور قرار 
دارد.مهندس شهمرادی  اظهار داشت : از آن جا که شهادت مقام بزرگی 
است و شهداء در پیشگاه خداوند از درجه رفیعی برخوردارند، رسیدگی به 
این قشر از جامعه وظیفه ذاتی این مجموعه بوده و باعث افتخار و مباهات 
است.در ادامه اسرافیل وزیری مدیر کل بنیاد شهید و امور ایثارگران استان از 

عملکرد مخابرات منطقه گلستان تقدیر وتشکر کرد .
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فصل  بودن  پیش  در  به  توجه  با  گفت:  کرج  شهردار 
زمستان خرید و دپوی نمک انجام گرفته است. 

علی اصغر کمالی زاده در صدو هفتمین جلسه شورای 
اسلامی شهر کرج، افزود: تمهیدات لازم برای مقابله با بارش 

ها در فصل زمستان اندیشیده شده است.
 وی بیان کرد: همچنین با هماهنگی های انجام گرفته 
آماده سازی  بر  پسماند علاوه  مدیریت  مقرر شده سازمان 
به  تا  کند  اجاره  نیز  روب  برف  خودروی  موجود،  امکانات 
هنگام بارش ها با چالش گرفتگی معابر و خیابان ها روبرو 

نباشیم.
 کمالی زاده ادامه داد: در این خصوص دوشنبه هفته جاری مانور زمستانه ماشین آلات زمستانی مجموعه مدیریت 

شهری برگزار خواهد شد. 
 کمالی زاده در بخش دیگری از صحبت های خود به پروژه دیوار باغستان و شهدای گمنام اشاره کرد و افزود: 

کارهای قانونی این پروژه ها به پایان رسیده و در حال اجرای عملیات خاکبرداری، جدولگذاری و آسفالت هستیم.
 شهردار کرج اضافه کرد: با مساعد بودن شرایط جوی و اتمام عملیات یاد شده، شاهد بهره برداری زود هنگام از 

این پروژه خواهیم بود.

جلسه ارتقاء سلامت نظام اداری و مبارزه با فساد در 
قم  استان  گاز  شرکت  مرکزی  ساختمان  کنفرانس  سالن 
برگزار  شرکت  این  رؤسای  و  مدیران  مدیرعامل،  با حضور 
از  برخی  به  شرکت  این  عامل  مدیر  نصیری  گردید.آقای 
قوانین موجود در خصوص کارکنان و سلامت اداری اشاره 
کرد و اظهار داشت: الحمدلله سعی و تلاش کارکنان شرکت 
گاز استان قم بر این است که در نهایت سلامت و صداقت 
به مردم شریف استان قم خدمتگزاری صادقانه و مطلوب را 
داشته باشند.ایشان در ادامه افزود: شفافیت، چکیده قانون 
ارتقاء سلامت نظام اداری و مقابله با فساد است؛ بدین معنی 

که هرچقدر سازمانی در کشور شفاف تر عمل کند، می تواند مدعی شود که در سلامت بیشتری قرار دارد.
وی خاطرنشان کرد: شرکت گاز استان قم در پرتو عنایت خداوند متعال و بکارگیری سازوکارهای مدیریتی و بهبود 
فرآیندهای سازمانی نسبت به شناسایی گلوگاه ها و اقدامات لازم به منظور مرتفع نمودن آنها اقدام و همچنین ارائه 
برنامه های شرکت با توجه به منابع و امکانات شرکت در راستای ارتقای سلامت نظام اداری اقدام نمود.آقای نصیری در 
پایان اظهار امیدواری کرد که انشاءالله در طی این مسیر، وضعیت  شرکت گاز استان قم از منظر سلامت اداری روز به 

روز به سوی بهبود رفته و بتوانیم خدمات شایسته ای را برای مردم عزیز استان به ارمغان آوریم.

شهردار کرج:
خرید و دپوی نمک برای زمستان انجام شد

برگزاری جلسه ارتقاء سلامت نظام اداری و مبارزه 
با فساد در شرکت گاز استان قم

تبریز - ماهان فلاح: مدیرکل دامپزشکی آذربایجان 
آنفلوانزای فوق حاد  بیماری  پایش دقیق  و  از رصد  شرقی 
گزارش  به  داد.  خبر  استان  سدهای  و  تالابها  در  پرندگان 
این  اعلام  با  بهداد  امیرحسین  تبریز، دکتر  در  ما  خبرنگار 
خبر گفت: علیرغم اقدامات کنترلی، از ابتدای سال تاکنون 
متاسفانه ما 4 کانون روستایی داشتیم که در طی رصد و 
پایش بیماری، این کانون ها شناسایی شدند و در سریعترین 
زمان ممکن این کانون ها معدوم سازی و پاک سازی شدند. 
وی به اهمیت پایش و رصد این بیماری در حیات وحش 
و بستن راه های انتقال این بیماری در مناطق روستائی و 
پرخطر اشاره کرد و افزود: 33 تالاب و سد مورد رصد همکاران اداره کل دامپزشکی استان قرار گرفته و ۱6 بازارچه 
فروش پرندگان زنده نیز تعطیل شده است. بهداد اضافه کرد: اقدامات پیشگیرانه و رصد و پایش اداره کل دامپزشکی 
استان که در مواقع بحرانی بسیار پر اهمیت است، به طور مستمر توسط این اداره کل صورت می گیرد، اما اگر خود 
مرغداران مسائل بهداشتی و قرنطینه ای را که دامپزشکی استان در قالب توصیه های پیشگیرانه به طور مرتب اطلاع 
رسانی می کند، رعایت نکنند، شاهد شیوع این بیماری در استان خواهیم بود. وی خاطرنشان کرد: توصیه مهم دیگر 
اینکه واحدهایی که هنوز اقدام به دریافت مجوز نکرده اند و غیرمجاز محسوب می شوند در سریعترین زمان ممکن 
اقدام به اخذ مجوز کنند و مرغدارانی که واحدهای مجاز خود را هنوز بیمه نکرده اند حتما در اولین فرصت واحدهای 
پرورشی خود را بیمه نمایند و همچنین در صورت مشاهده هرگونه تلفات در طیور پرورشی و بومی مراتب را در اسرع 

وقت و از طریق شماره تلفن گویای ۱۵۱2 به اطلاع همکاران ما برسانند.

منطقه  مخابرات  مدیر  شهمرادی  غلامعلی  مهندس 
گلستان با کارکنان مدیریت ارتباطات سیار دیدار و گفتگو 
از کارکنان  تقدیر وتشکر  این نشست وی  ضمن  .در  کرد 
حوزه مدیریت سیار  ،سیرتکاملی تدریجی شبکه همراه  را 
در کشور از سال 70 عنوان کرد وگفت این سیر تکاملی دو 
سال بعد در توسعه استانها استارت خود که بحمدا... طی 
سالهای مختلف با تلاش وزحمات همکاران گذشته وجدید 
امروز در نقطه ای که هستیم شاهد خدمات رسانی مطلوب 
به مردم هستیم . مهندس شهمرادی گفت:انتظارات مردم 
ومسئولین از شبکه همراه بسیار زیاد است و این انتظارات 
بسیار جدی ومهم هستند وی ادامه داد از دغدغه ها و مشکلات موجود در این حوزه کاملا آگاهم و می توان با به 
وجود آوردن فضایی مملو از همدلی واتحاد و تلاش در ارائه خدمات خوب به مردم  وشناخت نقاط قوت وضعف بر این 
انتظارات فائق آمد .مدیر مخابرات منطقه گلستان خاطر نشان کرد: در استان ما اقدامات بسیار مهمی  که در طی چند 
سال اخیر انجام شده قابل مقایسه با سالهای گذشته نیست . وی گفت : با توجه به حجم کار بسیار بالا ومطالبات مردم 
استان اقدامات انجام شده در زمینه 4G, 3G بسیار مطلوب بوده و در برخی موارد اقدامات انجام شده در روستاها خارج 
از تعهد مخابرات بوده زیرا اینترنت روستاها در تعهد دولت می باشد .مدیر مخابرات منطقه گلستان اظهار داشت بعضی 
از مشکلات در این حوزه با برنامه ریزی درست  قابل حل است و رفع خرابی ها در کوتاهترین زمان ممکن از شاخص 
های اصلی در سطح شرکت است .وی افزایش سهم بازارو مصرف دیتا در شبکه همراه را از اهداف اساسی شرکت دانست 

وگفت :ارائه خدمات بروز در حوزه ارتباطات از وظایف اصلی ما می باشد .

مدیرکل دامپزشکی آذربایجان شرقی خبر داد؛
رصد و پایش دقیق آنفلوانزای فوق حاد پرندگان

 دیدار مدیر مخابرات منطقه گلستان 
با کارکنان مدیریت ارتباطات سیار

مدیر امور برق منطقه دو قم از اجرای طرح ضربتی جمع آوری برق های 
غیر مجاز در سطح  این منطقه خبر داد و گفت :در کمتر از 20 روز کاری 
به بیش از 400 مورد از استفاده کنندگان برق غیر مجاز در منطقه ، اخطار 

داده شده است.
به گزارش روابط عمومی شرکت توزیع نیروی برق قم ، مهندس یوسف 
قم  شهر  محروم  و  حاشیه  مناطق  در  طرح  این  اجرای  به  اشاره  با  صادقی 
این مناطق  از ساکنین  اقتصادی برخی  به مشکلات  با توجه  گفت:این طرح 
،شرکت توزیع برق استان با مساعدت حداکثری نسبت به واگذاری انشعاب 

اقدام خواهد کرد.
توزیع  شبکه  که  مناطقی  در  طرح  این  شد:  یادآور  صادقی  مهندس 
اند،اجرایی شده  انشعاب برق خریداری نکرده  برق وجود دارد و ساکنین، 

است.
مدیر امور برق منطقه دو قم با اشاره به اقدامات انجام شده توسط روابط 

عمومی این شرکت تصریح کرد: در راستای فرهنگ سازی و آگاه سازی مردم 
از اثرات سوء استفاده از برق های های غیر مجاز ضمن اطلاع رسانی در جراید 

و صدا وسیما بنرهایی نیز در سطح این مناطق نصب شده است.
مهندس صادقی تاکیدکرد: استفاده از برق های غیر مجاز و سرقت انرژی 
ضمن اینکه به تاسیسات شبکه توزیع برق استان خسارت قابل توجهی وارد 
می کند منجر به آسیب رسیدن به وسایل و تجهیزات الکتریکی مشترکین 

مجاور نیز می شود.
مجاز  غیر  برق های  کنندگان  استفاده  از  مورد  اینکه 322  بیان  با  وی 
نسبت به پرداخت مبلغ اولیه حق انشعاب اقدام کرده اند،اظهار داشت: تاکنون 
انشعاب ۱34 متقاضی نصب و برقرار شده است و مابقی نیز پس از تکمیل 
اقدام  ایشان  انشعاب در اسرع وقت نسبت به نصب کنتور برق  فرایند خرید 

خواهد شد.
ضمن  منطقه  بازرسی  های  افزود:اکیپ  قم  دو  منطقه  برق  امور  مدیر 
شناسایی استفاده کنندگان برق غیر مجاز نسبت به تحویل اخطار ،تسهیل و 

تسریع در انجام برقراری انشعاب این متقاضیان اقدام می کنند.

مدیر امور برق منطقه دو قم خبر داد؛

اجرای طرح ضربتی جمع آوری برق های غیر مجاز

رئیس سازمان مدیریت و برنامه ریزی استان سمنان از بهره مندی همه 
شهرستان های این استان از برکات سفر اخیر رئیس جمهور خبر داد و گفت: 
به  و  تکمیل   99 و   9۸ سال های  باید طی  سفر  این  مصوب  پروژه های  همه 

بهره برداری برسد.
»نادر مالکی« در نشست خبری با اصحاب رسانه این استان از اختصاص 
۱466 میلیارد تومان به 7۸ پروژه سفر دوم خبر داد و گفت: علاوه بر این 2۵0 
میلیارد تومان هم برای تکمیل پروژه های سفر اول کاروان تدبیر و امید در 

روزهای اخیر به استان ابلاغ شده است.
وی با اشاره به مطرح بودن گردشگری به عنوان مهم ترین محور توسعه 
منتفع شدن شهرستان های هشت گانه  از  استان،  بالادستی  اسناد  در  استان 
حوزه  پروژه های  در  کرد:  خاطرنشان  و  داد  خبر  سفر  مصوبات  از  استان 
گردشگری نیز به گونه ای برنامه ریزی شد که هر هشت شهرستان استان از 

پروژه  ای این بخش بهره مند شدند.
خرسندی  ابراز  با  سمنان  استان  برنامه ریزی  و  مدیریت  سازمان  رئیس 
به موقع لایحه  از تحویل  امید  و  تدبیر  بودجه ریزی در دولت  نظام  بهبود  از 
بودجه به عنوان یکی از مصادیق توفیق دولت در این بخش نام برد و گفت: در 
دولت های پیش گاه تقدیم لایحه بودجه به سال بعد موکول می شد و به علت 
تأخیر در تقدیم و تصویب لایحه کشور با مشکل مواجه می شد اما خوشبختانه 
به  بودجه،  لایحه  هنگام  به  تقدیم  با  همواره  دوازدهم  و  یازدهم  دولت های 

بی نظمی های این بخش پایان دادند.

مالکی با تحلیل بودجه کشور و مقایسه آن با سال های پیش، از افزایش 
اعتبارات عمرانی در دولت تدبیر و امید به عنوان یک دستاورد مهم نام برد و 
افزود: تا پیش از این دولت بودجه عمرانی کشور عمدتاً بین سه تا چهار درصد 
کل بودجه بود اما در این دولت برای نخستین بار بودجه عمرانی به پنج درصد 

کل بودجه افزایش یافت.
استان سمنان از نظر »سرانه بودجه« در شمار 5 استان برتر کشور
رئیس سازمان مدیریت و برنامه ریزی استان سمنان از تلاش در راستای 
اهداف کلان سازمان  از  یکی  به عنوان  بر عملکرد  مبتنی  بودجه ریزی  تحقق 
برنامه و بودجه کشور نام برد و تصریح کرد: دولت در این زمینه برنامه هایی 
را هدف گذاری کرده که تحقق آن ها می تواند به بهبود بودجه ریزی در کشور 

کمک شایانی کند.
وی از افزایش بودجه های عمرانی در دولت روحانی خبر داد و گفت: در 
از 62 هزار میلیارد تومان به 6۵ هزار میلیارد  بودجه امسال بودجه عمرانی 

تومان رسیده است.
مالکی از پیش بینی ۱4 هزار میلیارد تومان برای تأمین دارو و کالاهای 
اساسی مردم هم چنین اعتبار 7000 میلیارد تومانی برای مقابله با فقر مطلق 
در کشور به عنوان رویکرد ویژه دولت به این بخش در بودجه امسال یاد کرد 
نقدی  یارانه های  برای  تومان  میلیارد  هزار  دولت ۱42  این  علاوه بر  افزود:  و 

درنظر گرفته است.
دو  این که  بیان  با  استان سمنان  برنامه ریزی  و  مدیریت  سازمان  رئیس 
است،  مؤسسات  و  بانک ها  دولتی،  شرکت های  سهم  کشور  بودجه  کل  سوم 
میلیارد  هزار  بودجه ۱223  کل  از  تومان  میلیارد  هزار  از ۸39  بیش  افزود: 
تومانی کشور سهم شرکت های دولتی، بانک ها و مؤسسات است. ضمن این که 

سهم اعتبارت هزینه ای کشور نیز بالغ بر 293 هزار میلیارد تومان می شود.
مالکی با اشاره به سهم استان از بودجه کشور ادامه داد: اگر چه استان 
سمنان به علت شاخص جمعیتی آن از نظر میزان بودجه سالانه از استان های 
آخر کشور محسوب می شود اما استان سمنان از نظر »سرانه بودجه« جزو ۵ 

استان برتر کشور قرار دارد.
سمنان دومین استان کشور در رشد اعتبارات هزینه ای

مالکی در پاسخ به پرسشی در خصوص میزان تحقق اعتبارات عمرانی در 
استان سمنان اظهار کرد: در سال 97 بیش از 60 درصد بودجه های عمرانی 

هزینه ای  اعتبارات  جذب  در  استان  این که  ضمن  است.  یافته  تحقق  استان 
عملکرد بسیار موفقی داشته است.

وی از سمنان به عنوان دومین استان کشور از نظر رشد اعتبارات هزینه ای 
در کشور نام برد و افزود: تلاش ما بر این بوده از این طریق نیز به بهبود شرایط 

اقتصادی در استان کمک کنیم.
رئیس سازمان مدیریت و برنامه ریزی استان سمنان در پاسخ به پرسش 
در  رئیس جمهور  وعده  و  تمام  نیمه  پروژه های  خصوص  در  ایسنا  خبرنگار 
خصوص تکمیل پروژه های سفر اول کاروان تدبیر و امید گفت: پروژه های نیمه 
تمام استان کمتر از 300 پروژه هستند که ۱00 پروژه از آن ها پروژه های مهم 

و اثرگذاری هستند.
مالکی با بیان این که تمرکز ما بر تکمیل پروژه هایی است که مطالبه مردم 
است، در ادامه خاطرنشان کرد: آن دسته از پروژه هایی که تکمیل آن ها نقش 
مهمی در زندگی مردم دارد حتماً با حساسیت زیادی در حال پیگیری هستند.

وی با اشاره به ابلاغ 2۵0 میلیارد تومان به استان برای تکمیل پروژه های 
سفر اول دولت گفت: تکمیل این پروژه ها در دستور کار استان قرار دارد.

فرمانداران اعتبارات را به سمت پروژه های آب ببرند
رئیس سازمان مدیریت و برنامه ریزی استان سمنان یادآور شد: میزان 
پیشرفت فیزیکی پروژه های نیمه تمام استان هم اکنون بیش از 60 درصد 
پیگیری  ما در حال  از سوی همکاران  با نظارت ویژه  پروژه ها  این  و  است 

هستند.
مالکی از اولویت دهی اعتباری به پروژه های حوزه آب در استان خبر 
به  را  اعتباری  اولویت های  بخش،  این  اهمیت  به  توجه  با  گفت:  و  داد 
پروژه های حوزه آب دادیم، از این رو با توجه به توجه ویژه به این بخش هر 
شهرستانی در سال پیش رو در حوزه آب با مشکل مواجه باشد، فرماندار 
بخش  این  پروژه های  شدن  اجرایی  برای  زمینه  چون  باشد،  پاسخگو  باید 

فراهم شده است.
وی با بیان این که فرمانداران باید اعتبارات را به سمت پروژه های مرتبط 
و  بهداشت  حوزه  از  جدا  این  علاوه بر  شد:  یادآور  دهند،  سوق  آب  حوزه  با 
سلامت که در اعتبارات به آن توجه ویژه شده در حوزه های صنعت، کشاورزی، 
این  در  اساسی  تحولات  شاهد  تا  شده  ویژه ای  توجه  نیز  اشتغال   و  تولید 

بخش ها باشیم.

»سمنان«، استان برتر در رشد اعتبارات هزینه ای و سرانه بودجه

استاندار مرکزی:

به کارگران 
 »هپکو« 
 کمتر از گل 
گفته نشده است

استاندار مرکزی گفت: در ۱4 ماه استانداری بنده کمتر از 
گل به کارگران گفته نشده است.

به  که  اراک  دانشگاه  آزاد  تریبون  در  آقازاده  علی  سید 
با  دانشجویان  مطالبه گری  محوریت  با  و  دانشجو  روز  مناسبت 
ملی  امنیت  کمیسیون  رییس  فلاحت پیشه  حشمت الله  حضور 
و سیاست خارجی و سید مهدی مقدسی نماینده مردم اراک، 
انجمن  توسط  اسلامی،  شورای  مجلس  در  کمیجان  و  خنداب 
برخی  عنوان کرد:  بود،  داده شده  ترتیب  دانشگاه  این  اسلامی 
از مشکلات دانشجویی مانند مباحث صنفی، خوابگاهی، فضای 
ما  است.  شده  دردسرهایی  باعث   ... و  غذا  و  سلف  آموزشی، 
پذیرای نقدها هستیم، اما درخواست دارم که توهینی به مقامات 

و ارکان نظام و دولت صورت نگیرد.
قول  و  است  احترام  و  پذیرش  مورد  نقدها  گفت:  وی 
می دهم که در نشستی کاملا کاری و اجرایی مسائل و مشکلات  
لزوم در  امر بررسی و حتی در صورت  با مسئولان  دانشجویان 

تهران پیگیری شود.
از  استفاده  عدم  درخصوص  سوالی  خصوص  در  آقازاده 

نظرات و تمایلات دانشجویان در انتصابات دانشگاه بیان کرد: در 
عمر 32 ساله کاری خود همواره تلاش داشته ام که از جوانان 
نیز  اراک  به ریاست دانشگاه  و  بگیرم  استفاده کرده و مشورت 
نظر  از  انتصابات حتما  از  برخی  توصیه می کنم که در  برادرانه 
نتیجه ای  قطعا  و  کند  استفاده  انجمن ها  واسطه  به  دانشجویان 

مثبت در پی خواهد داشت.
خصوص  در  دانشجویان  از  یکی  سوال  به  پاسخ  در  وی 
وضعیت کارگران هپکو تصریح کرد: در طول ۱4 ماه استانداری 
بنده در استان مرکزی کمتر از گل به کارگران گفته نشده است 
و حتی با وجود آنکه کارگران هپکو سه روز خط آهن تهران-
اهواز را بستند و علیرغم آمادگی نیروی انتظامی اجازه هیچ گونه 
برخوردی با کارگران را ندادم چراکه می خواستم کارگران بدانند 
که درکشان می کنم، البته خوشبختانه پس از سه سال هپکو به 
تولید نشسته است و به جای سر و صداهای منفی صدای تولید 
و کار از کارخانه به گوش می رسد و افتخار بزرگی برای کشور، 
استان و کارگران است. این امر حاصل تلاش های استان و تدبیر 

دولتمردان در این شرایط خاص و سخت کشور است.

استاندار مرکزی در خصوص برخورد سلیقه ای و فراقانونی 
با دانشجویان که در این جلسه مطرح شد، خواستار ارائه مصداق 

و نمونه از سوی دانشجویان جهت رسیدگی شد.
سوال  که  استان  اقتصادی  وضعیت  به  اشاره  با  وی 
دانشجویان بود اظهار کرد: استان مرکزی دارای 2 هزار و ۸۵0 
واحد صنعتی و تولیدی است که برای 9۸ تا ۱00 هزار نفر شغل 
ایجاد کرده است و تا سال گذشته برخی واحدها تعطیل و برخی 
امروز  اما  بودند،  مواجه  کارگران  حقوق  ماهه  هفت  معوقات  با 
در  تاخیر  ماه  دو  یکی  با  بزرگ  کارخانجات  تحریم  شرایط  در 
ایرالکو، هپکو،  پرداخت حقوق ها مواجهند و کارخانجاتی مانند 
تولید  و  کار  به  مشغول   ... و  ماشین سازی  واگن پارس،  آذرآب، 

هستند.
استان  تامین  شورای  که  شرایطی  کرد:در  عنوان  آقازاده 
حضور من در کارخانجات و جمع کارگران را منع کرده  بود در 
بین کارگران و در واحدهای صنعتی حاضر شدم، با حضور خود 
حرف های کارگران را شنیدم و همین امر باعث آرامش فضا و 

انگیزه ای شد تا مطالبات کارگران را پیگیری کنم.


